# Synergistic Solutions for Sustainability...



# Today!









**BIG** was founded in 1987, as the innovative industrial gas solutions. The company is a joint venture between Thai investors led by Bangkok Bank and Air Products and Chemicals, Inc., the world's leading industrial gas company.

- Largest production capacity and market share
- Outstanding in operation with safety and reliability
- Innovations for sustainability purpose
- Infinite Air Innovations

AMATA Group was founded in 1989 as the industrial estate developer and registered in Thailand Stock Exchange Market in 1997. Currently, productions in AMATA Industrial Estate have been contributing approximately 10% of Thailand's GDP.

- Infrastructures and utilities provider in Amata Industrial Estates
- Easy and convenient service provider for customers
- Significant Economic Driving Factor

BIG (曼谷工业气体有限公司)成立于 1987年。作为泰国领先的工业气体创新领导者,该公司是由盘谷银行 (Bangkok Bank) 牵头的泰国投资者与全球领先的工业气体公司 Air Products and Chemicals, Inc. 组建的合资企业,以实现:

- 产能及市场份额的最大化
- 合理高效,安全可靠
- 可持续发展的创新应用
- 气体的非凡与创新

安美德(大众)有限公司成立于1989年,并于 1997 年作为工业 地产开发商,正式在泰国证券市场上市。目前,安美德工业园区 的产值约占泰国 GDP 的 10%:

- 安美德工业园区的基础设施建设和公共事业的供应商
- 为客户提供方便、快捷的服务
- 推动经济发展









## Amata BIG Industrial Gas Company Limited or

ABIG was founded in 2018. ABIG is the joint venture between Amata Corporation Public Company Limited (AMATA), Thai industrial estates provider headquartered in EEC and Bangkok Industrial Gas Company Limited (BIG), Thailand's Innovative Industrial Gas Solutions.

ABIG, the leading industrial gas solutions, is the first gas pipeline network system supply in Amata City Rayong Industrial Estate. We deliver gas to various industries aiming to reduce cost and enhance long-term competitiveness for clients by our advanced technologies and innovations with high standard safety from USA.



安美德BIG工业气体有限公司成立于2018年,又称ABIG。ABIG公司是由总部设在EEC(泰国东部经济走廊)的泰国工业地产供应商泰国安美德(大众)有限公司,与泰国领先的工业气体创新领导者曼谷工业气体有限公司(BIG)共同成立的合资企业。

ABIG 是领先的工业气体解决方案提供商,也是在安美德市的罗 勇工业园区首家工业气体管网系统供应商。我们以美国先进的技 术及创新,以高等级的安全标准,为客户降低成本,提高长期竞 争力,为各行各业输送工业气体。



# **ABIG** Supply **Solutions**









Pipeline Network System in Amata City Industrial Estate 安美德工业园区管道网络系统





Liquid Products by Truck 卡车运送的液态气体产品



Cylinder Products by Truck 卡车运送的瓶装气体产品



On-site Gas Generation Systems 现场制气系统







为新工厂提供氮气服务



**Engineering Design and Services** 工程设计及服务

# **Air Separation Plant**



BIG 🚣









ABIG has been developing extended gas supply system that is ready to serve all industrial needs for our business partners. Our gas supply system is equipped with recent technology that can ensure the system efficiency. Our competent engineering teams are well trained to understand customers' needs.

### ABIG供应解决方案

ABIG现已开发并扩建了工业气体供给系统,随时满足我们的商业合作 伙伴每一个工业需求。我们的工业气体供应系统采用了最新技术,确保 了系统的效率。我们优秀的工程团队受过良好的培训且技术精湛, 我们 能够准确地理解客户的需求。

บริษัท อมตะ บีไอจี อินดัสเทรียล แก๊ส จำกัด Amata BIG Industrial Gas Co., Ltd.

#### **Amata BIG Industrial Gas Company Limited**

3 Rajanakarn Bldg., 11th Fl., South Sathorn Rd., Yannawa, Sathorn, Bangkok 10120, Thailand

www.bigth.com www.amata.com

T +66 2685 6789

E marketing@AmataBIG.com

